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§ 12  

Utveckla Stockholms stadion som evenemangsarena 

Beslut 

Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 
Ärendet 

Förvaltningen anser att det är viktigt att stadens 

idrottsanläggningar har en hög nyttjandegrad och används så 

effektivt som möjligt. Det råder dock en brist på 

idrottsanläggningar i innerstaden idag, och med tanke på de nya 

stadsdelar som utvecklas kommer trycket på idrottsanläggningar 

sannolikt fortsätta öka de närmaste åren. Förvaltningen anser att 

de befintliga idrottsanläggningar som finns i innerstaden i första 

hand bör täcka skolors och idrottsföreningars behov av 

anläggningar. Därför bör den utredning som motionären förslår 

kommunfullmäktige föregås av en utredning över vilket behov 

skolor och föreningar i innerstaden har av anläggningen idag 

och de närmsta åren. 

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 15 september 2016. 

Dnr 2016-346-1.5.3. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 


